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Til Kulturudvalget

Kulturministeren har nedsat et udvalg der skal se på 
ophavsrettigheder på internettet. Ved gennemgang af listen af 
deltagere i dette kommisorium ses forbrugerne ringe repræsenteret. 
Den eneste part der i nogen grad vil varetage forbrugernes 
interesser, vil være Forbrugerrådet, og den største
gruppe repræsentere musikindustrien. Resten af deltagerne 
(ministerier) kan forventes at være neutrale.

For at dette kommisorium vil blive taget seriøst og have folkelig 
opbakning, mener jeg at andre repræsentanter bør være med. Ellers 
kunne man risikere at tilliden til dette kommisorium falder til 
jorden. Der bør være ligelig fordeling mellem brugerne af værkerne og 
skaberne af værkerne.

Mest af alt ser det ud som om man allerede har besluttet sig for hvad
præmisserne er, ved det at kultuministeren siger "Piratkopiering på
internettet er et massivt problem for samfundet", uden dokumentation 
for at dette rent faktisk er sandt.

En mulighed kunne være at invitere advokat Per Overbeck der har været
forsvarer for flere af de der er blevet anklaget for piratkopiering. 
Hvis ikke han selv vil deltage i kommisoriet, så kan han måske komme 
med nogle forslag til, andre der også kunne repræsentere forbrugernes 
interesser.

venlig hilsen
Hans Schou
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